
 

SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN  
 
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 
ordinært bestyrelsesmøde:  
 
Mandag den 22-5-2023 kl. 19.00-21.00 i lokale 14 (lige inden for hovedindgangen)  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 17/4 (fast punkt)  

2. Drøftelse af udkast til revideret princip for specialklassen samt beslutning om godkendelse (bilag)  

3. Udvikling af forældremøder (Stine)  

4. Indledende drøftelse af lovpligtigt princip for deltagelse i musikskole og eliteidræt (bilag)  

5. Nyt fra personalet (fast punkt)  

6. Nyt fra ledelsen (fast punkt)  

7. Nyt fra skolerådet (fast punkt)  

8. Nyt fra elevrådet (fast punkt)  

9. Bordet rundt (fast punkt)  

10. Eventuelt (fast punkt)  
 
Deltagende ved mødet: Stine K. F. Iversen, Claus Midtgaard, Stine Wohlert, Line P. Pedersen, Ole M. Pihl, 
Siw Christophersen, Nadja E. Bang, Hanne Breinhild, Jim Knudsen, Karin H. Iversen 
Referent: Karin H. Iversen 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 22-5-2023 

Ad. 1 Godkendt 

Ad. 2 Bestyrelsen godkender det reviderede princip 

Ad. 3 Stine har været i dialog med en forælder/ansat fra Østervangsskolen og talt om de tiltag de gør, for at 

tiltrække flere forældre til forældremøderne. I tiltaget har der været bespisning og pasning af børn. Fra 

skolens side har vi pt. en opfattelse af at der er god opbakning til forældremøderne. Udfordringen kan være 

større i de ældre klasser. Opfordring til at bestyrelsen drøfter hvilke emner, der kan være relevant på den 

enkelte årgang.   

Ad. 4 På baggrund af drøftelse laver Jim et udkast til princip til kommende møde. 

Ad. 5 A-skolen har haft en god skolefest. I B-skolen har 4. og 6. klasse lige været på hyttetur. Der kommer 

en lastbil på besøg om trafiksikkerhed til mellemtrinnet. Der har været en rigtig god tur til Vejle med 

skoleskak. Der er også skolefest d. 19.6. I C-skolen er der startet eksamen og 8. klasse skal snart til 

København.  

Opfordring fra bestyrelsen til at der er mere tid til boder ved skolefesten i A-skolen. 

Ad. 6 Vi er godt i gang med planlægningen af det kommende skoleår. Vi er i gang med at lave et lokalt 

netværk, for at se om vi kan gøre noget for vores unge i området. Jim har haft kontakt til 

kommunikationsafdelingen, for at se hvordan vi kan sprede yderligere viden og interesse for Korshøjskolen 



og dermed håbe på øget elevtilgang. Jim undersøger muligheden for deltagelse i et kommende 

bestyrelsesmøde. 

Vi arbejder videre med en skolefest med fællesskab på tværs af alle klasser. Om dagen vil der være et 

fælles emne og en fælles fest om aftenen. Forslag om at bestyrelse har en bod om aftenen. Festen vil 

formentlig være torsdag i uge 44. 

Ad. 7 Skolen modtager noget materiale til ophængning vedr. konsekvenserne brug af nikotin. 

Ejendomsservice har fremlagt deres serviceleveranceaftale på Skolerådet. Skolerne er opmærksomme på 

om de individuelle behov derved tilsidesættes. Der har været valg af formand til skolerådet og til diverse 

styregrupper. Forretningsorden har været drøftet. Skolen sender SLA ud til bestyrelsens medlemmer.  

Ad. 8 Der har været afslutning i Randers fælles elevråd. Det fælles gruppearbejde blev fremlagt og afsluttet. 

Lokalt har elevrådet også holdt afslutning og der er flere der ønsker at genopstille. Siw arbejder på et fælles 

bilag for det kommende elevråd. Siw har også holdt afslutning som formand i elevrådet. I kommende 

skoleår er der et ønske om at der er to elevrepræsentanter der deltager i skolebestyrelsen. Elevrådet vil 

gerne fremadrettet lave principper for elevrådet – en form for vedtægter. Siw skal holde tale ved den 

kommende dimission. 

Ad. 9 Der er lavet aftale med en advokat der kommer i udskolingen og holder oplæg om deling af billeder 

på nettet.  

Line har været til trafiksikkerhedsmøde, som desværre handlede primært om Randers by og ikke oplandet. 

Trafiksikkerheden er afgørende, men da ulykker efter 17 ikke betragtes som skoleulykker kan det være 

svært at se de reelle problematikker omkring trafik på skolens område. Det kan være svært at arbejde med 

fx lokalt at vi laver en gåbus, hvis vi ikke har fortov, hvor de store kan følge de små. 

Ad. 10 På et kommende møde revideres princippet for forældremøder (i forlængelse af punkt 3) På 

kommende møde vil vi gerne drøfte omfang og antal af kommende bestyrelsesmøder. 

 

 


